
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie 

Obecného zastupiteľstva Obce Likavka 

konaného dňa 13.02. 2023 19,00 hod –  klub KD  

___________________________________________________________________________ 

 
Prítomní:   Ing. Michal Švento, Mgr. Roman Vrabko, Ing. Anna Strnátková,  Mgr. Milan Pudiš, Ing. 

Janka Birtusová 

Ospravedlnení: 0 

Hostia: Patrik Strnátka 

 

 

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Prevod obecného majetku 

3. Návrh na vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 

4. Zmena rozpočtu obce na rok 2023 

5. Dotácie z rozpočtu obce Likavka na rok 2023 

6. Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

7. Správa hlavného kontrolóra o výsledkoch kontroly za obdobie od 01.12.2022 do 

01.02.2023 

8. Rôzne  

9. Záver 

    

 

 

K bodu 1 Otvorenie zasadnutia 

 

Rokovanie komisie otvoril Ing. Michal Švento,  predseda komisie. Privítal všetkých zúčastnených a 

oboznámil ich s programom rokovania komisie. Konštatoval, že počet prítomných členov komisie je 5, 

komisia je uznášaniaschopná. 

 

K bodu 2 Prevod obecného majetku 1 

Predseda komisie predstavil žiadosť JUDr. Lukáša Babica, bytom Hroznová 11, Pezinok  o prenájom 

10m
2
 pri bývalom penzióne Hubertus. Na spomínanom pozemku chce žiadateľ umiestniť informačno-

navigačnú tabuľu  na prezentáciu novootvorenej prevádzky v budove bývalého obchodu AGRO -

MILK. Schválenie prenájmu  komisia po diskusii odporúča.  

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu, aby schválilo prenájom 10m
2
 pri bývalom 

penzióne Hubertus pre JUDr. Lukášovi Babicovi. 

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

 

 

K bodu 2 Prevod obecného majetku 2  

Predseda komisie predstavil žiadosť Radovana Chmelinu, bytom Likavka 83  o predaj pozemku 

o výmere 5m
2 

 - záhrada a zastavané plochy a nádvoria o výmere 1m
2 

.Jedná sa o vysporiadanie 

jestvujúceho stavu pozemkov, ktoré žiadateľ dlhodobo užíva. Schválenie predaja pozemkov  komisia 

po diskusii odporúča.  



 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu, aby schválilo o predaj pozemku o výmere 5m
2 
 -  

záhrada a   1m
2 
zastavané plochy a nádvoria  Radovanovi Chmelinovi.  

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

 

K bodu 2 Prevod obecného majetku  3 – zámena pozemkov  

Predseda komisie predstavil žiadosť Daniela Kríža, bytom Likavka 44  o zámenu  pozemku v jeho 

vlastníctve za pozemok vo vlastníctve  obce o výmere 3 452 m
2
. Hodnota pozemku vo vlastníctve 

žiadateľa je  4 273€, hodnota pozemku vo vlastníctve obce je 317,58€.  Za dôvody osobitného zreteľa 

pri zámene pozemkov komisia považuje skutočnosť, že obec získa vlastnícky podiel na pozemkoch, 

ktoré dlhodobo využíva a ktoré sú podľa znaleckých vo vyššej nominálnej hodnote voči zamieňanej 

nehnuteľnosti zo strany obce. Schválenie zámeny pozemkov preto  komisia odporúča. 

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu, aby schválilo  o zámenu  pozemku vo 

vlastníctva Daniela Kríža vlastníctve za pozemok vo vlastníctve obce o výmere 3 452 m
2
. 

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

K bodu 2 Prevod obecného majetku  4 – zámena pozemkov  

Predseda komisie predstavil problematiku budúcej zámennej zmluvy medzi Danielom Húšťom, trvale 

bytom Štiavnička 163 a Jankou Húšťovou, trvale bytom Priehrada 53, Ružomberok a obcou Likavka 

o zámene pozemkov vo výmere 13  m
2
. Zámena pozemkov je potrebná z dôvodu určenia iného práva 

na nakladanie s nehnuteľnosťou v súvislosti so začatím správneho konania – vydania stavebného 

povolenia v súvislosti k podaniu žiadosti o dotáciu a úver na výstavbu bytových domov. Schválenie 

zámeny  pozemkov  komisia odporúča. 

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu, aby schválilo zmluvu o budúcej zámennej 

zmluve na  zámenu  pozemku vo vlastníctve Daniela Húšťu, trvale bytom Štiavnička 163 a Jankou 

Húšťovou, trvale bytom Priehrada 53, Ružomberok  za pozemok vo vlastníctve obce o výmere 13 m
2
. 

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

 

K bodu 3 Návrh na vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra 
 

Predseda komisie vysvetlil, že doterajšej hlavnej kontrolórke obce sa končí 6 ročné funkčné obdobie. 

Obec je povinná vyhlásiť novú voľbu HK, ktorá sa má uskutočniť na najbližšom riadnom OZ.   

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia berie na vedomie vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra  Obce Likavka.   

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 



  

 

K bodu 4 Zmena rozpočtu obce Likavka 
Predseda komisie predstavil jednotlivé návrhy zmeny rozpočtu po jednotlivých položkách. Vysvetlil 

požiadavku na RO č.2/2023.  

FK súhlasí so spolufinancovaním projektu Zberný dvor Likavka  v sume 34 250€,  

Patrik Strnátka -  bude tam možnosť vážiť Kuka vozy ? 

 

Dôležité položky sa týkajú zmeny plánovaného spôsobu zberu komunálneho odpadu  - zavedenie 

množstevného zberu - 10294+ 2475 =12 769€ 

Patrik Strnátka – suma (ponuka) spoločnosti  na zavedenie množstevného zberu je veľmi vysoká, 

navyše sa bude musieť mesačne platiť stály paušál, je to len evidenčný softvér, obec bude mať dáta, 

ale nevieme ako to obci pomôže znižovať množstvo a vytriedenie komunálneho odpadu, podľa mňa 

oveľa dôležitejšie je odpad, kt. občania vyprodukujú vážiť, teraz je to len o dôvere zberovej 

spoločnosti 

Michal Švento – mňa by zaujímalo koľko obcí a miest v okolí už uvedenú službu používa, zavedenie 

množstevného zberu prináša aj mnoho problémov, nevieme ako s budú správať občania, či nebudú 

vznikať v obci nelegálne skládky, či občania nebudú odpad nelegálne spaľovať, aká bude celková 

finančná bilancia obce, aj na rok 2023 sa predpokladá, že  obec bude odpadové hospodárstvo dotovať 

v sume minimálne 30 000€ 

Roman Vrabko – ľudia používajú na zber KO rôzne veľkosti nádob, navyše dôležitá je aj hmotnosť 

KO, ktorí ľudia vyprodukujú, je to šité horúcou ihlou, treba počkať, treba urobiť analýzu, čo od 

systému očakávame, získať skúsenosti z iných obcí, kde systém používajú 

Janka Birtusová – množstevný systém je spravodlivejší, niektorí občania dávajú vyvážať aj niekoľko 

nádob súčasne, niektorí vyvážajú poloprázdne nádoby 

Michal Švento – treba navýšiť celkovú sumu v rozpočte obce o minimálne 3 100€, v schválenom 

rozpočte obce na rok 2023 bola schválená na dotácie suma 29 400€, navyše oproti predpokladom prišli 

dve žiadosti o dotácie navyše a požiadavky OZ prevyšujú schválený  rozpočet o cca 10 000€ 

 

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča OZ schváliť  RO č.2/2023 s pozmeňujúcimi návrhmi: 

 vynechať  z RO 2/2023 sumu 12 769€ na zakúpenie celkového  riešenia  na zavedenie 

množstevného zberu KO 

 navýšiť celkovú výšku dotácií v rozpočte obce z 29 300 € o minimálne 3 100€.  

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

 

K bodu 5  Dotácie z rozpočtu obce Likavka na rok 2023 

 

Predseda komisie predstavil jednotlivé žiadosti občianskych združení o poskytnutie dotácií na rok 

2023.  

Michal Švento – elektrina je na futbalovom štadióne napísaná na OŠK Likavka a platí ju reálne 

futbalový oddiel, je to nesystémové, lebo elektrinu používa aj STO, hokejbalisti, sú to rôzne akcie -

Deň detí, kultúrne podujatia, ... Ak sa elektrina prehlási na obec, v takom prípade treba dotáciu znížiť 

na 22 500€.   

Roman Vrabo, Patrik Strnátka – elektrinu treba prehlásiť na obec 

 

Po diskusii navrhla FK OZ  schváliť tieto výšky dotácie: 

 

UZNESENIE: 

FK odporúča OZ schváliť poskytnutie dotácií pre:  



OŠK Likavka – spolu 26 000€  

Futbalový oddiel  22 500€ Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

Stolnotenisový oddiel  1 300€  Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

Vzpieračský oddiel  1 500€  Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0  

Hokejbalový oddiel 700€   Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

ERKO  - HKSD Likavka 1 700,.€  Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

Folklórna skupina Likava   1 500,-€  Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

OZ Meteníci – florbal     1 500,-€  Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

SZZ Likavka   600,-€   Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

SČK,  územný spolok Liptov  500,-€   Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

Likavské divadlo, OZ  600,-€   Za: 5 Proti: 0 Zdržal: 0 

V prípade, že elektrinu bude platiť stále futbalový oddiel, dotáciu schváliť vo výške 24 500€.  

 

 

 

K bodu 6 Správa  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
Predseda FK stručne predstavil Správu HK o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022.  

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča OZ zobrať na vedomie Správa  o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2022. 

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

 

K bodu 7 Správa o výsledkoch kontroly od  1.12.2022  do 1.02.2023 
Predseda FK stručne predstavil správy HK: Kontrolu súladu nároku na elektronické stravovacie 

poukážky so skutočne odobratými elektronickými stravovacími poukážkami zamestnancami 

Obecného úradu v Likavke za 1. polrok 2022  a Kontrolu vybavovania sťažností a petícií na rok 2022 

na Obecnom úrade v Likavke. Obe kontroly nezistili porušenie všeobecne záväzných právnych 

predpisov.  

 

 

UZNESENIE: 

Finančná komisia odporúča OZ zobrať na vedomie Správu o výsledkoch kontroly od 1.12.2022  do 

1.02.2023 

 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal: 0 

 

 

K bodu 8  Rôzne 

Predseda komisie informoval o:   

 možnostiach vypovedania zmluvy na prenájom p. Breyrovi – možnosť vybudovania 

komunitného centra 

 nutnosť zaoberať sa kompletnou rekonštrukciou KD Likavka, ostatné obce v okolí (Lisková, 

Komjatná, Sliače, ...)  nás už predbehli a potenciál KD Likavka je veľký  

 

Patrik Strnátka  – na OZ sa budem pýtať na použitie finančných prostriedkov na nový server, server 

bol poľa mojich známych, kt. pracujú v tejto oblasti veľmi drahý 

- vybudovať komunitné centrum  - cca 50 000 € možnosť dotácie z MAS Liptov  



Janka Birtusová   - opraviť KD je nutnosť, prenajímateľom KD stojí veľké finančné prostriedky a čas 

upraviť vhodne KD na svadby, plesy, ....  

 

 

 

Zasadnutie finančnej komisie pri OZ bolo ukončené o 22,00 hod. 

 

 

V Likavke 13.02.2023                                                  

                                                                                               

Zapísal: Ing. Michal Švento 

Ing. Michal Švento 

                                                                                                                        predseda finančnej komisie 


